

No. 39987. Multilateral

EUROPEAN CONVENTION ON THE NON-APPLICABILITY OF STATUTORY LIMITATION TO CRIMES AGAINST HUMANITY AND WAR CRIMES. STRASBOURG, 25 JANUARY 1974 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2245, I-39987.*]

RATIFICATION (WITH DECLARATION)

Montenegro

*Deposit of instrument with the Secretary-General of the Council of Europe:
6 December 2010*

Date of effect: 7 March 2011

Registration with the Secretariat of the United Nations: Council of Europe, 1 March 2011

Declaration:

With regard to Article 5, paragraph 1, of the Convention, Montenegro declares that the Convention shall apply to the territory of Montenegro.

N° 39987. Multilatéral

CONVENTION EUROPÉENNE SUR L'IMPREScriptIBILITÉ DES CRIMES CONTRE L'HUMANITÉ ET DES CRIMES DE GUERRE. STRASBOURG, 25 JANVIER 1974 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2245, I-39987.*]

RATIFICATION (AVEC DÉCLARATION)

Monténégro

*Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général du Conseil de l'Europe :
6 décembre 2010*

Date de prise d'effet : 7 mars 2011

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Conseil de l'Europe, 1^{er} mars 2011

Déclaration :

[ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS]

[FRENCH TEXT – TEXTE FRANÇAIS]

En ce qui concerne l'article 5, paragraphe 1, de la Convention, le Monténégro déclare que la Convention s'appliquera au territoire de Monténégro.